

## INCA INBOX Gel Hand Painted Nail Art

Any Art Tip Box (Gel Painting) work that has already presented in any competitions are not allowed.

\*\*\* Contestant who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

1. Theme is free.
2. There is no decoration on the tips box background.
3. Tip box background is white paper (W: 14.5cm, L: 10.5cm, H: 2cm).
4. The height of the tip box should be less than 2 cm.
5. Shape are available in square, round or oval.
6. Five nail tips in one complete set, different tips size is required.
7. Not allow to create own tip (only nail tips sold can be used).
8. Tip length is no longer than 9cm, side is no wider than 2cm.
9. Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
10. Design using Gel Paint only.
11. The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer).
12. Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
13. Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
14. Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
15. Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
16. Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
17. Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
18. For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Originality	4	Combination	7	Design Clarity	10	Overall Impression
2	Color	5	Complexity	8	Difficulty		
3	Visual Interest	6	Workmanship	9	Detail		

## INCA 静态平面 凝胶彩绘设计

所缴交作品,不得参与其他任何竞赛,无论得奖与否,都将取消比赛资格。

\*\*\*违反规定者不予计分, 成绩以零分计\*\*\*

1. 无主题限制。
2. 盒子上不能有任何文字或记号,必须在盒子底部背面写上选手编号, 姓名, 组别。
3. 底纸必须为白纸(宽14.5公分,长:10.5公分,高:2公分)。
4. 盒子高度应小于2公分。
5. 甲片形状可使用方形、圆形或椭圆形。
6. 五片甲片,不能使用相同大小的甲片,应该各自不同大小。
7. 不可自行制作甲片(必须使用市售甲片的大小)。
8. 甲片长度不超过9公分, 宽度不超过2公分。
9. 每片甲片都不可连接在一起。
10. 只可使用凝胶设计。
11. 请参赛者自备盒子(主办单位不提供盒子)。
12. 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
13. 参赛作品请邮寄到以下地址:  
 Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
14. 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
15. 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
16. 每个项目一二三名得奖者, 将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
17. 每个项目报名费RM30/美金\$10。
18. 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	原创性	4	组合	7	设计清晰度	10	整体完成度
2	色彩	5	复杂度	8	技巧		
3	视觉感	6	精细度	9	细致度		

## INBOX Salon Gel Nail Art |

\*\*\* Contestant who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

1. Theme is free.
2. Contestant must use 5 nail tips. All 5 nail tips must be the same.
3. Each nail tip are not connected with each other, must be remain individual.
4. Gel polish and gel paint are allowed. (No accessories are allowed).
5. Nail art may be flat and smooth sealed with Gel Top Coat.
6. Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
7. Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
8. Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
9. Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
10. Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
11. Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
12. For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Originality	4	Combination	7	Design	10	Overall Impression
2	Color	5	Complexity	8	Difficulty		
3	Visual Interest	6	Workmanship	9	Detail		

## 静态沙笼凝胶指甲彩绘设计

\*\*\*违反规定者不予计分，成绩以零分计\*\*\*

1. 无主题限制。
2. 参赛者所使用的五个一样大小的甲片。
3. 每片甲片不可以连接在一起。
4. 只能使用凝胶设计 (不可使用任何装饰品)。
5. 作品完成后表面必须光滑平亮, 无黏性。
6. 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
7. 参赛作品请邮寄到以下地址:  
Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
8. 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
9. 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
10. 每个项目一二三名得奖者、将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
11. 每个项目报名费RM30/美金\$10。
12. 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	原创性	4	组合	7	设计	10	整体完成度
2	色彩	5	复杂度	8	技巧		
3	视觉感	6	精细度	9	细致度		

## INBOX Phone Case

Any Art Tip Box work that has already presented in any competitions are not allowed.

\*\*\* Contestant who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

1. Theme is free.
2. Competitors may NOT use any copyrighted art, designs or logos.
3. Embellishments may be used, but must NOT exceed 30% of the overall design.
4. Put your cell phone casing in a covered display box.
5. Do not write your name on the box.
6. The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer).
7. Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
8. Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
9. Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
10. Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
11. Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
12. Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
13. For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Originality	4	Presentation	7	Detail	10	Overall Impression
2	Color	5	Balance	8	Complexity		
3	Visual Interest	6	Design	9	Creativity		

## 静态手机壳 艺术设计

所缴交作品,不得参与其他任何竞赛,无论得奖与否,都将取消比赛资格。

\*\*\*违反规定者不予计分, 成绩以零分计\*\*\*

1. 无主题限制。
2. 禁止使用任何有版权设计或商标, 例如: 卡通人物, 名人等。
3. 可使用水钻, 亮片与装饰物点缀 (30%而已)。
4. 手机壳作品请放在透明盒子内。
5. 盒子上不能有任何文字或记号. 姓名。
6. 请参赛者自备盒子 (主办单位不提供盒子)。
7. 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
8. 参赛作品请邮寄到以下地址:  
Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
9. 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
10. 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
11. 每个项目一二三名得奖者、将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
12. 每个项目报名费RM30/美金\$10。
13. 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	主题符合度	4	创意	7	精细度	10	整体完成度
2	颜色均匀度	5	设计	8	创造度		
3	构思组合	6	复杂度	9	视觉度		

## INBOX Cha-Ching Bling

\*\*\* Contestant who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

1. Theme is free.
2. There is no decoration on the background.
3. Five nail tips in one complete set, different tips size is required.
4. Not allow to create own tip (only nail tips sold can be used).
5. Completed nail tips need to stick on white paper size (W: 14.5cm, L: 10.5cm).
6. Each tip is no wider than 2 cm, no longer than 5cm.
7. Any shapes are allowed.
8. Each nail tip is not connected to each other, must be remain individual.
9. Each nail tip is not allowed to have Painted Design, 3D or etc.....
10. You are only allowed to use any kind of Rhinestones, Crystal or Accessories ONLY, NO jewelry pieces may be used.
11. The art box is prepared by participants (Art tip box is not provided by the Organizer).
12. Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
13. Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
14. Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
15. Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
16. Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
17. Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
18. For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Originality	4	Workmanship	7	Complexity	10	Overall Impression
2	Cleanliness of application	5	Balance	8	Brightness		
3	Design	6	Visual Interest	9	Detail		

## 静态闪亮 钻饰设计

所缴交作品,不得参与其他任何竞赛,无论得奖与否,都将取消比赛资格。

\*\*\*违反规定者不予计分, 成绩以零分计\*\*\*

1. 无主题限制。
2. 盒子内不可做任何布置。
3. 5片甲片不能使用相同大小的甲片,应该各自不同大小。
4. 不可自行制作甲片 (必须使用市售甲片的大小)。
5. 底纸必须是白纸 (长14.5cm/宽10.5cm)不可有任何文字或图案。
6. 甲片长度不可超过5cm,宽度不可超过2cm。
7. 甲片形状不限制。
8. 每片甲片都不可以连接在一起。
9. 甲片底色除了色彩外, 不可以搭配彩绘, 雕塑或其它装饰。
10. 甲片必须只能搭配使用钻饰才算完成。
11. 请参赛者自备盒子 (主办单位不提供盒子)。
12. 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
13. 参赛作品请邮寄到以下地址:  
 Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
14. 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
15. 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
16. 每个项目一二三名得奖者, 将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
17. 每个项目报名费RM30 /美金\$10。
18. 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	原创性	4	技巧	7	闪亮度	10	整体完成度
2	干净度	5	复杂度	8	组合		
3	设计	6	视觉感	9	精细度		



## INCA INBOX 6D Color Eyelash Design

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

\*\*\*Contestant who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

- Contestant to prepare their own box, (do not exceed 12" width 7" height 2 cm).
- No marking is allowed on the box; serial number, name and category must be written under the box.
- Eyelashes need to stick on single eyelashes box; eyelashes need to be prepare by own.
- Decoration is not allowed in the box. Not allowed to use black box or black background.
- Do not stick the box cover with glue after finishing.
- Only one pair of eyelashes is allowed and cannot repeat stacking on the eyelashes.
- Must be extend eyelash in the middle (fan-shaped); no limit for the length and curve of the eyelashes.
- Must use 1 to 6 eyelash technique (except; 2 at the head of the eye and 2 at the end of the eye).
- Distance and separation must in between 20°-40°.
- The joint points must in between 0.05 - 0.1cm.
- Do not use flat eyelash or layering eyelash.
- Must use 3 different or more; sizes and colors (black color will not be counted).
- Must use full-color eyelashes (neon color), cannot use gradient, mixed colors and camouflage eyelashes.
- Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
- Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
- Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
- Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
- Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
- Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
- For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Overall Impression	4	Artwork Isometric	7	Eyelashes Tightness	10	Color Matching
2	Joining Point	5	Artwork angle	8	Root Stickiness		
3	Balance	6	Glue Uniformity	9	6D Eyelashes Extension		

## INCA 静态6D 彩睫设计

静态作品若已参加过其他竞赛, 不论得奖与否, 经查属实, 一律取消参赛资格违反规定者不予计分, 成绩以零分计。

- 参赛者自行准备盒子(不要超过长12\*宽7\*高2公分)。
- 盒子上不能有任何文字或记号; 必须在盒子底部背面写上选手编号、姓名、组别。
- 睫毛要黏贴在单副睫毛盒上; 睫毛由参赛者准备。
- 盒内不可以做任何布置。不可用黑色盒子或黑色底。
- 完成后请勿将盒子上盖以3秒胶黏死。
- 不可使用两副睫毛参赛, 也不可在睫毛上重覆堆叠。
- 必须以眼中加长(扇形)参赛; 睫毛长度、卷度不限。
- 限使用 1 接 6 技巧(眼头2根、眼尾2根不在此限)。
- 等距、开花角度须在20° -40° 间。
- 接点为0.05-0.1cm。
- 不可以使用扁毛、层次毛。
- 必须使用 3 个以上尺寸, 须搭配 3 种以上色彩; 若有黑色就要4种以上颜色。
- 必需使用全彩睫毛(荧光毛可), 不可以使用渐层色睫毛、混彩及迷彩毛。
- 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
- 参赛作品请邮寄到以下地址:  
Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
- 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
- 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
- 每个项目一二三名得奖者、将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
- 每个项目报名费RM30/美金\$10。
- 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	整体美感	4	开花等距	7	睫毛密合度	10	色彩搭配(晕染融合度)
2	接点正确	5	开花角度	8	根部沾黏(不含饰品沾黏)		
3	对称	6	沾胶均匀度	9	1接6技巧		

## INCA INBOX Embroidery 3 in 1 (3D Face Modeling)

Face Modeling Any inbox work that has already presented before in any completions will be disqualified, no matter won or not before.  
\*\*\* Contestants who did not follow the rules will be disqualified \*\*\*

- No decoration and draft can be made on the face modeling; Contestants must write serial number, name and category behind.
- Contestants need to prepare own face modeling, length\* width approximately 15cm\*20cm.
- To prevent work from getting dirty, use a transparent folder or transparent plastic bag, do not stick in the opening of bag.
- Allowed to use a fog eyebrow or line technique on the eyebrows; use a dark brown or black color pigment; the eyebrows must be at least 5cm long.
- Eyeliner can only use black color pigment.
- Only the red color pigment material can be used on the lips.
- Do not make any words, patterns and eyeballs on the face modeling except the eyebrows, lip and eyeliner.
- Artwork submission latest by September 20th 2020. Contestant may submit more than 1 (ONE) artwork. Only 1 (ONE) artwork will be chosen as winner.
- Please mail your artwork to address below:-  
**Attention to:** Jasmine Ng | **Address:** Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
- Organizer are not responsible for any lost or damages of packages.
- Competition will be held on October 10th 2020, result will be announced on October 15th 2020.
- Winners for 1st 2nd and 3rd for each category will received Trophy and Certificates (Trophies & Certificates will be distributed during CosmoNail Cup 2021 meanwhile you can collect your artwork).
- Registration fees per category is RM30 (Malaysian) / USD10 (for Non Malaysian).
- For those who participated in year 2020 will received registration fees rebate for year 2021 RM30 / USD10.

### JUDGING CATEGORIES:

1	Eyebrows	4	Overall Impression	7	Symmetry
2	Eyeliners	5	Cleanliness of work		
3	Lips	6	Color gradient and uniformity		

## INCA 静态纹绣 三合一(立体脸谱)

静态作品若已参加过其他竞赛, 不论得奖与否, 经查属实一律取消参赛资格违反规定者不予计分, 成绩以零分计。

- 立体脸谱上不能有任何文字或记号; 必须在背面写上选手编号、姓名、组别。
- 立体脸谱由选手自备; 长\*宽约为15cm\*20cm。
- 为避免交叠导致作品脏污, 请使用透明文件夹或透明塑胶袋装好, 袋口请勿黏住。
- 眉部可使用雾眉或线条技巧; 可使用咖啡色系或黑色之色料; 眉毛长最少要有5公分。
- 眼线只可使用黑色之色料。
- 唇部只可使用红色系之色料。
- 除了眉眼唇部外不得在假皮上作任何文字和图案(包含刻眼球)。
- 作品应以20/9前提交, 超过时间缴交者一律无法参赛。参赛者可呈交超过1份作品, 但是限1份作品可赢取该参赛项目。
- 参赛作品请邮寄到以下地址:  
Jasmine Ng | Lot S-065A ,2nd Floor ,Mid Valley Megamall 58100 Kuala Lumpur, West Malaysia
- 作品在邮寄过来时, 有任何损坏比赛单位将 不负任何责任。
- 比赛日期10/10/20, 成绩将在15/10/20公布。
- 每个项目一二三名得奖者、将获得 奖杯和证书 (在明年2021年比赛时颁发同时领取您的比赛作品)。
- 每个项目报名费RM30/美金\$10。
- 报名参加明年2021年比赛者, 将获得回扣今年的报名费。

### 评分项目:

1	眉部	4	整体完整度	7	对称度
2	眼线	5	作品干净度		
3	唇部	6	颜色渐层与均匀度		